
EDITORIAL

Primera etapa del butlletí
"-

Quan [a s6m a prop de cloure la que possiblement siga la primera etapa
d'aquest BUTLLETI O'INFORMACIÓ PSICOLÓGICA, que ve a coincidir
amb la primera meitat de I'any 1983, creiem arribada I'hora de plantejar
nos una avaluaci6 del que ha estat fins ara la publicaci6 i unes perspecti
ves de futuro

Respecte a l'avaluaci6, pensem que malgrat, que han eixit pocs números
al carrer, si al menys s'han manifestat intencions i tendllncies cap on ana
va la línla de I'actual consell de redacci6. Ja amb la presentaci6 del núme
ro zero ens determinarem unes directrius per al nostre butlletl amb les
quals hem intentat ser fidels. Creiem que estem en el caml d'ésser eixe ór
gan de difusi6 deis professionals de la psicologia al Pals Valencia que tan
tes veus han vingut reclamant.

Hem sentit com si ens hagués fallat les col.laboracions vostres, deis
col.legiats, per tal de consolidar-nos com un vehicle profit6s i vigor6s de
les vostres inquietuds professionals [acl, és ciar, fem referllncia a la buidor
i solitud de la secci6 de cartes anomenada «Bustla»).

Altre deis aspectes que s'ha plantejat com poc ajustat ha estat el de
«col.Iaboraclons», on ens hem trobat amb algunes dificultats de cara a
cobrir amb un mlnim de dignitat aquesta secci6, i aixó degut possiblement
per la nostra falta d'infraestructura per contactar amb temes i llnles de tre
ball, d'una banda; i d'altra, pel desconeixement per part de molts autors
potenclals de treballs de la possibilitat que oferlem de publicaci6 al butlleti
ldegut a,"o sens dubte al poc temps de vida de la publicaci6 i al redu"it
marc de difusi6 i ressó que de moment asolalx).

Per altra part, pero, creiem que les seccions d'«lnformaci6 col.legiah>. així
com les de professional i de formaci6. han estat ben tractades en general.
Pero sens dubte el que ha estat més positiu des de la nostra óptica ha es
tat que s'ha consolidat un equip de redacci6 i que hem acumulat una expe
riéncia, de la qual mancavem, en la gesti6 d'una publicaci6; es a dir,
aquesta et apa en" ha servit de rodatge per tal de situar-nos en un nivell
qualitativament ben distint del de fa uns mesos. I és des d'acl des d'on ens
podem plantejar el futur del butlletl.

Aquest possible futur que desitgem per a la publicaci6 se situaría en
aquesta segona época, que podemsituar per al darrer trimestre d'en
guany. I aquest canvi del butlletl vindria a coincidir amb tota una serie de
canvis amb repercusi6 per als professionals de la psicologia al Pals Valen
cia: dins del Col.leg!. nous locals i nova ejecutiva; i sobre tot, una tendén
cia considerable a l'auqrnent de col.legiats al pals. I de fora del Col .legi.
com son la consolidaci6 d'estructures de poder autónornes (Generalitat .
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Corts Valencianes... l: peró sobre tot, la Facultat Independent de Psicolo
gia, ja per al proper curso

I davant la nova etapa havíem previst tota una mena de trets que ací expo
sem de forma esquemática i que reflexen una primera reflexió que posem
sobre la taula per al debat consulta entre els col.legiats. Una de les prime
res coses que ens hem plantejat ha estat la reestructuració de l'equip de
redacció amb la creació de la figura professionalitzada del «coordinador
de redacción, el qual es pensa com una persona preferentment dedicada a
I'elaboració del butlletí, tot ocupant una posició central del consell de re 
dacció que abastiria árees parcials de la publicaci6 i que cobriria tasques
d'assesorament, gesti6 i realitzaci6 de la publicació.

Altre deis canvis prevists seria en la periodicitat de la publicació, que
podria passar de mensual a bimensual. I a~ó ens obligaria a modificar al
gunes de les seccions: per exemple les informacions puntuals sobre activi
tats de formació, col.legials o d'altres, que es consideren escaients; es
podrien cobrir amb uns fulis informatius que es farien arribar als col.le
giats quant el material fora suficient (aquesta informaci6 també seria co
berta per I'equip de redacciól.

I a partir d'alxó, el butlletf tindria un pes especific central: el carácter
periodístic-psicológic; es a dir, els reportatges, les entrevistes i els comen
taris d'actualitat sobre temes de psicologia.

Per últim, altre canvi previst en el butlletí seria la maquetació i el format
(s'augmentaria el tamany i s'incorporarien elements nous).

Volem fer una publicaci6 capac de sustituir a «Papeles del Colegion i
contribuir així a la vertebració de la psicologia valenciana. Tot alxó, és
ciar, té un problema que ens condiciona i ens determina : l'econórnlc, per
tal de financiar una publicaci6 d'aquest tipus .

Bé, aquesta és, breument, la proposta que de cara al futur inmediat plan
tejem per al nostre butlletl i que esperem tinga ressó entre vosaltres. Espe
rem els vostres comentaris i suggerlmcies.

Un abrac.

El consell de redacci6
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